
Александар Вучић: Одлучио сам да рекламе СНС крену и на Н1, таман да се секирају многи гледаоци
среда, 27 мај 2020 20:15

 Председник СНС Александар Вучић изјавио је да ће се та странка у овој предизборној
кампањи, за разлику од претходних, оглашавати и на телевизији Н1. Вучић верује да ће
то, како је рекао, насекирати многе.

  

  

На предзборну кампању Александар Вучић се осврнуо током разговора са новинарима, у
Смедеревској Паланци, где је положен камен темељац за изградњу фабрике "Кјунгшин
Кејбл" у којој ће се производити делови за традиционалне аутомобиле, као и компоненте
за електричне батерије аутомобила високе технологије.

  
  

Одлучио сам да нам крену рекламе и на Н1, таман да се секирају многи. Не говорим о
вама (новинарки Н1), него о другима, о гледаоцима неким. Страшно ће да се насекирају.
Таман су научили само да гледају какав сам зликовац и злочинац, е бар на 50 секунди ће
сад морати да гледају нешто друго

    

"Одлучио сам да нам крену рекламе и на Н1, таман да се секирају многи. Не говорим о
вама (новинарки Н1), него о другима, о гледаоцима неким. Страшно ће да се насекирају.
Таман су научили само да гледају какав сам зликовац и злочинац, е бар на 50 секунди ће
сад морати да гледају нешто друго", рекао је Вучић.
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На подсећање новинарке Н1 да гледаоци могу и сада да га виде на нашој телевизији,
лидер напредњака је одговорио: "Ма, страшно како ме гледају. Уз ваша објашњења увек.
Морате да ме тумачите и преводите пошто ја не говорим довољно добро српски."

  

(Н1)
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